
金色中东 钉珠孔雀毛 晚礼服

产品名称 金色中东 钉珠孔雀毛 晚礼服

公司名称 潮州市湘桥区雅瑞珠绣厂

价格 .00/个

规格参数 货源类别:订货
产品类别:晚礼服
货号:201011-3

公司地址 中国 广东 潮州市 成成大厦四楼

联系电话 86 0768 2205586 13435566096

产品详情

货源类别 订货 产品类别 晚礼服
货号 201011-3 面料 网纱
颜色 金色 尺码 量身定制
营销类别 厂家直销 是否库存 否
是否原单 否 是否尾单 否

你好！

我厂是一家专业生产珠绣晚礼服的厂家，位于潮州市区，交通方便。我厂从97年生产至今，以高质量和
有竞争力的价格吸引和服务新老顾客。具有多年生产中东礼服的丰富经验，礼服款式不断随潮流更新，
欢迎您来电或信息咨询！

dear sir/madam,

our factory was born in 90s" and covers about 1000 square meters.

we are currently making ball gowns, prom dresses for middle east market, and for usa and europe market by best price
and good quality.

our products covers not only evening dresses,bridesmaid dresses,cocktail dresses, mother of brides dressesbut also
wedding dresses for japan market. and our price can range about from 20 dollars to 150 dollars.

we accept oem production.



you are welcome to know more info. about us. we sincerely invite you to visit us when you travel to chaozhou city. it
takes only 2 min from chaozhou hotel to our factory by our car. look forward to hearing from you.thanks!

www.yarui-eveningdress.com
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